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  how I met your motherآموزش با سریال 

  مدرس: علیرضا صادقیان -پانزدهم جلسه 

 

If I may direct your attention to the television 

  اگه اشکالی نداره میخواستم توجهتون �و به تلو���ون جلب کنم

If I may … 

  یک ساختار مودبانه �رای درخواست کردن هست.

You’re about to see something amazing 

  الانه که یه چ�ز خیلی جالب �و ��ینید.

ر در مکالمه کا��رد داره. وقتی میخوایم بگیم هم�ن الانه که اتفاقی �یفته یا کا�ی �و بسیا m about’I یا  re about’Youساختار �یبای 

  انجام بدیم. ا�ن �و میتونیم به صورت گذشته هم به کار ���یم. تع�یف ا�ن عبارت به �بان انگلیسی:

If you are about to do something, you are going to do it very soon. If something is about to happen, it will 

happen very soon. 

  به مثال های ��ر دقت کنید:

I think he's about to leave. 

 فکر کنم داره م�ره
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The film was about to start. 

 فیلم داشت ش�وع میشد.

I was about to get undressed when there was a knock on the door. 

 ه یکی د�و زدداشتم لباسامو در م�وردم ک

We arrived just as the ceremony was about to begin. 

 .وقتی رسیدیم که تازه مهمونی داشت ش�وع میشد

 

Come on baby. Bring it home 

  �ودباش. نشون بده کی هستی.

  به معنی اینه که نشون بده کارت چقدر مهمه و خودت چقدر ارزش دا�ی bring it home اصطلاح 

To bring something home to someone means to make them understand how important or serious it is. 
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I never thought I’d have my story told.  

  )نمایش داده بشه(تع�یف بشه  داستانمنمیکردم فکرشو 

  :اینجا دو ساختار و دو گرامر جالب و فوق العاده کا��ردی �و میخوایم یاد بگ��یمخب 

  :ساختار ��راول 

I never thought I/you/it/he/she would... 

 ... نمیکردم فکرشو 

I never thought it would happen 

  ن اتفاق �یفتهنمیکردم ا�فکرشو 

  میشه.   WOULDتبد�ل به   WILLینده �یان میکنیم. بنا�را�ن آ�و �رای زمان در زمان گذشته �وده ه ا�ن جمله دا�یم فک�ی ک در 

I thought I would never be any good at Tennis. 

  بتونم خوب تنیس با�ی کنمنمیکردم اصلا فکرشو 

  :در ادامه میگهو 

I’d have my story told 

هم منظورش اینه که ا�ن شبکه خ��ی انجام بده. اینجا یکی کا�ی �و �رای شما یا همون سب�ی هست. یعنی   causativeساختار اینجا 

  :درک عم�ق تر ا�ن ساختار �هتره باهم چند مثال �و کار کنیم�رای داستانش �و تع�یف کرده و نشون داده. 
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  :دو جمله �و مقایسه کنیدا�ن 

They repaired their car. 

They had their car repaired. 

دادند  "جمله دوم داره میگه کس دیگه ای ماشینشون �و تعم�ر کرده یا در فارسی میگیم اول داره میگه اونها ماشینشون �و تعم�ر کردند. اما جمله 

 "ماشینشون �و تعم�ر کنند

I cut my hair yesterday. 

I had my hair cut yesterday. 

 ا�ن جملات به ا�ن صورت هستفرمول 

Subject + have (any tense) + object (usually person) + base form of verb + . . . . 

Example: 

John had Alex clean the bedroom. 

He always has me do his work. 

  Mary will have Alex prepare her homework. 

  تیا به ا�ن صور و 

Subject + have (any tense) + object (usually thing) + past participle form of verb + . . . . 

Example: 

John had his car washed. 

He always has his work done. 

  Mary will have her homework prepared. 
در واقع دادم اینکا�و کردم در حالیکه جمله دوم داره میگه کس دیگه ای ا�ن کا�و کرده. یا اول داره میگه من د��وز موهامو کوتاه کردم. خودم جمله 

 )رایشگاهآرفتم (موهامو کوتاه کنند

 :مثال دیگهد چن

 I had my assistant type the report. 

  و دادم به معاونم تایپ کنهگزارش� 

 I’ll have my lawyer look into it. 

  وکیلم میگم یه نگاهی �هش بندازهبه  

  :استفاده میشه  getاز   haveموقعیت های غ�ر رسمی معمولا به جای در 

 I’m going to have my car fixed tomorrow. 

 I’m going to get my car fixed tomorrow. 
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 This reporter takes pride in … 

  گزارشکر افتخار میکنه به ...ا�ن  

Take pride: to be proud of  

He takes pride in his work. 

I’m covered in horse crap 

 پا �ر از �هن اسب شدمتا  سر 

 

She’s just dying to meet you 

 )میم�ره که تو �و ��ینه( منتظر دیدن توئه.مشتاقانه 

There is no good way to say it 

 خوب� �رای گفتنش نیست�وش 

Just let it out 

 �یخیالش


